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DÜN SÖVDÜ 

BUGÜN ELİNİ

 ÖPÜYOR  

 Ne olur acıcık omurgalı olun,
 Dik durun dünyalık mallar uğruna 
virgül olmayın.
 Siyasette de bunun gibi virgüllerin 
sayısız örnekleri görülmekte.
 Görülmeye de devam ediyor.
 Dün İYİ partinin bayrağını sallayan-
lar bugün AK Parti’nin bayrağını sallamaya 
geldiler.
Dün İYİ Parti’yi yüceltenler bugün AK Parti’-
den el öpüyor.
 Cumhurbaşkanı Erdoğan parti 

 Kırşehir Valisi Murat Sefa Demiryü-
rek, Kaman ilçesinde yapımı süren Kaman 
Öğretmenevi ve Aile Sağlığı Merkezi inşaat 
alanında incelemelerde bulundu. 
 Çalışmaların son durumu hakkında 
yetkililerden bilgi alan Vali Demiryürek, pro-
jenin ilçeye sağlayacağı katkılara vurgu 
yaptı.
 İncelemeler sırasında Kaman Beledi-
ye Başkanı Emre Demirci, Kaman Kaymaka-
mı Nurullah Kaya ve Kırşehir Sağlık İl Müdü-
rü Süleyman Ersoy da hazır bulundu. 
 Başkan Demirci, yaptığı açıklamada, 
“Kırşehir Valimiz Sayın Murat Sefa Demiryü-
rek ile birlikte ilçemizde yapımı devam eden 
Kaman Öğretmenevi ve Aile Sağlığı Merkezi 
şantiyesini ziyaret ederek çalışmalar hakkın-
da bilgi aldık.

Vali Demiryürek, inşaat sahasında 
incelemelerde bulundu

Kaman Öğretmenevi ve 
Aile Sağlığı Merkezi İnşaatı 
Tüm Hızıyla Devam Ediyor

 AK Parti Kırşehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, Türkiye Büyük Millet Mecli-
si (TBMM) Genel Kurulu’nda yürütülen ça-
lışmalar hakkında açıklamalarda bulundu. 
 Vekil Erkan, TBMM Başkanlık Tez-
keresi ve siyasi parti gruplarının önerileri-
nin görüşülmesi amacıyla Genel Kurul’-
daki mesainin sürdüğünü belirtti.
 Milletvekili Necmettin Erkan, yap-
tığı açıklamada, "TBMM Başkanlık 

Milletvekili 
Erkan: “TBMM 
Genel Kurul 

çalışmalarımız
 devam ediyor”

2'de

 Kırşehir İl Jandarma Komutanlığı 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla Mücadele 
(KOM) Şube Müdürlüğü ekipleri, Kırşehir 
Cumhuriyet Başsavcılığı koordinesinde yü-
rütülen planlı operasyon kapsamında in-
ternet üzerinden görüntülü görüşme va-
adiyle dolandırıcılık yapan organize suç ör-
gütüne yönelik başarılı bir operasyona 
imza attı.
 Yaklaşık 6 aylık titiz bir soruştur-
ma süreci sonucunda, örgütün faaliyetleri 
detaylı şekilde deşifre edildi.
  Operasyon, Ankara (2), Denizli 
ve Muğla olmak üzere toplam 4 farklı ad-
reste eş zamanlı olarak 

Kırşehir İl Jandarma 
Komutanlığı’ndan

 başarılı operasyon!
 

Dolandırıcılık şebekesine
 büyük darbe

 Millî Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, Ba-
kanlık yöneticileri ve 81 ilin millî eğitim mü-
dürüyle Ankara Gölbaşı Mogan MTAL Uygu-
lama Oteli'nde düzenlenen istişare toplantı-
sında bir araya geldi. Toplantıya, Kırşehir İl 
Millî Eğitim Müdürü Yasin Gülşen de katılım 
sağladı.
EĞİTİMDE İSTİŞARE KÜLTÜRÜNÜN 
ÖNEMİ VURGULANDI
 2024-2025 eğitim-öğretim yılının 
ikinci dönemi başlamadan önce gerçekleşti-
rilen toplantıya, Bakan Yardımcıları Celile 
Eren Ökten, Nazif Yılmaz, Ömer Faruk Yel-
kenci ve M. Bilal Macit’in yanı sıra Bakanlık 
birim amirleri ve tüm illerin millî eğitim mü-
dürleri katıldı.
 Toplantıda konuşan Bakan Tekin, 
Millî Eğitim Bakanlığı'nın eğitim politikalarını 
şekillendirirken istişare kültürüne büyük 
önem verdiklerini belirtti. Eğitimde 

BAKAN TEKİN, 81 İLİN MİLLÎ EĞİTİM 
MÜDÜRÜYLE İSTİŞARE TOPLANTISINDA BULUŞTU

Kırşehir İl Millî Eğitim Müdürü 
Yasin Gülşen de toplantıya katıldı

Millî Eğitim 
Bakanlığı'ndan Eğitime Yön 

Veren İstişare Toplantısı

 - Kırşehir'de 700 kilogram güm-
rük kaçağı tütün ele geçirildi, 1 şüpheli 
gözaltına alındı.
 İl Emniyet Müdürlüğü Kaçakçılık ve Or-
ganize Suçlarla Mücadele Şubesi ekipleri, ka-
çakçılık suçunun önlenmesine yönelik olarak 
kentte çalışma yürüttü.
 Bu kapsamda, Kayseri 

Kırşehir'de
 700 kilogram 

gümrük kaçağı
 tütün ele geçirildi

MTV ödemelerinde 
son gün yaklaşıyor!

Kırşehir’de araç sahiplerine önemli uyarı: 

 Kırşehir’de motorlu taşıt 
sahiplerini ilgilendiren kritik bir 
dönem yaklaşıyor.
  2025 yılı Motorlu Taşıt-
lar Vergisi’nin (MTV) ilk taksit 
ödemelerinde son gün 31 Ocak 
2025 olarak belirlendi. Ödeme-

lerini zamanında yapmayan araç 
sahipleri, gecikme faizinin yanı 
sıra e-haciz gibi yaptırımlarla 
karşılaşabilir. 
 Yetkililer, vatandaşlara 
cezai yaptırımlarla karşılaşma-
maları için uyarılarda 
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Kırşehir’de araç sahiplerine önemli uyarı: 
MTV ödemelerinde son gün yaklaşıyor!

Vali Demiryürek, inşaat sahasında incelemelerde bulundu
1'den Devam
Sayın Valimiz, göreve geldiği günden bu 
yana Kırşehir genelinde büyük emeklerle 
hizmet etmeye devam ediyor. İlçemiz adına 
kendisine teşekkür ediyorum.” ifadelerini 
kullandı.
 Devam eden inşaat çalışmaları kap-
samında modern, donanımlı ve konforlu bir 
öğretmenevi ile sağlık hizmetlerinin güçlen-
dirilmesine yönelik aile sağlığı merkezi inşa 
ediliyor. Kamanlı vatandaşların konforlu hiz-

met almasını sağlayacak bu projelerin kısa 
sürede tamamlanarak hizmete sunulması 
hedefleniyor.
 Yetkililer, inşaatın belirlenen takvim 
doğrultusunda ilerlediğini ve hem eğitim ca-
miası hem de sağlık hizmetleri açısından 
büyük bir ihtiyaca cevap vereceğini belirtti. 
 Kaman Öğretmenevi ve Aile Sağlığı 
Merkezi’nin tamamlanmasıyla birlikte ilçe-
deki sosyal donatı alanlarının ve hizmet ka-
litesinin artması bekleniyor. (FİLİZ ÖZ)

1'den Devam
bulundu.
ÖDEME YÖNTEMLERİ VE CEZAİ YAP-
TIRIMLAR
 Kırşehir’de araç sahipleri, MTV öde-
melerini Gelir İdaresi Başkanlığı’nın (GİB) in-
ternet sitesi, mobil bankacılık uygulamaları, 
PTT şubeleri ve anlaşmalı banka şubeleri 
aracılığıyla gerçekleştirebilecek. Ödemeleri-
ni 31 Ocak’a kadar yapmayan vatandaşlar, 
her ay için gecikme faizi ile karşı karşıya ka-
lacak.
 Vergisini zamanında ödemeyen 
araç sahipleri hakkında Gelir İdaresi Baş-
kanlığı tarafından e-haciz işlemleri başlatıla-
bilecek. 
 Öte yandan, araç muayenesi yap-
tırmak isteyen vatandaşların MTV borcunu 
kapatmaları gerekiyor. Borçlu araç sahipleri, 
muayene sürecinde sorun yaşayabilir ve 
araçları trafiğe çıkamaz hale gelebilir.
MTV TARİFELERİNDE GÜNCELLENEN 
RAKAMLAR
 2025 yılı itibarıyla MTV ücretlerine 
zam yapıldı. Araçların motor hacmine, yaşı-
na ve piyasa değerine göre belirlenen gün-
cel tarifeler şu şekilde:
1300 motor ve altı araçlar:
1-3 yaş: 5.803 TL
4-6 yaş: 4.042 TL
1300-1600 motor araçlar:
1-3 yaş: 10.112 TL
4-6 yaş: 7.577 TL
1601-1800 motor araçlar:
1-3 yaş: 17.866 TL
4-6 yaş: 13.956 TL
Motosikletler:
100-250 cc (1-3 yaş): 899 TL

251-650 cc (1-3 yaş): 1.862 TL
651-1200 cc (1-3 yaş): 4.808 TL
1201 cc ve üzeri (1-3 yaş): 11.066 TL
Kırşehir’de özellikle ticari araç sahipleri ve 
motosiklet kullanıcıları da bu zamdan etki-
lenecek. Esnaflar ve bireysel araç sahipleri 
için bu maliyetlerin bütçeye yük olabileceği 
belirtiliyor.
VERGİ UZMANLARINDAN KIRŞEHİRLİ 
ARAÇ SAHİPLERİNE ÖNERİLER
 Kırşehir’de mali müşavirler ve vergi 
uzmanları, vatandaşların cezai yaptırımlar-
dan kaçınması için ödeme işlemlerini son 
güne bırakmamaları gerektiğini belirtti. Öde-
melerini erken yapan sürücüler, e-haciz ve 
faiz yükü gibi risklerden kurtulacak.
 Gelir İdaresi Başkanlığı yetkilileri, di-
jital ödeme kanallarının kullanımını teşvik 
ederken, banka ve vergi dairesi yoğunlukla-
rının azaltılması adına online işlemleri öne-
riyor. Özellikle mobil bankacılık üzerinden 
ödeme yapmak, Kırşehir’deki araç sahipleri-
ne büyük kolaylık sağlayacak.
KIRŞEHİR’DE ARAÇ SAHİPLERİNE HA-
TIRLATMA
 MTV’nin ilk taksit ödemeleri için 
son tarih 31 Ocak 2025 olarak belirlenmiş 
durumda. Ödeme yapmayan araç sahipleri 
gecikme faiziyle karşılaşacak ve araçlarının 
trafikte kullanımında sorun yaşayabilecek. 
Vergi uzmanları, Kırşehir’deki vatandaşların 
cezai yaptırımlardan kaçınmak için ödeme-
lerini zamanında yapmalarını öneriyor.
Daha fazla bilgi ve ödeme işlemleri için 
Gelir İdaresi Başkanlığı’nın (GİB) resmi in-
ternet sitesi veya anlaşmalı bankalar üze-
rinden detaylı bilgilere ulaşabilirsiniz.
(SEVGİ ER

Kırşehir'de 700 kilogram gümrük 
kaçağı tütün ele geçirildi

1'den Devam
istikametinden Ankara'ya giden bir minibüs 
Ortaköy yol kavşağında durduruldu.
Araçta yapılan aramada, 700 kilogram 

bandrolsüz gümrük kaçağı kıyılmış tütün 
ele geçirildi.
 Polis, sürücü E.A'yı gözaltına ala-
rak, adli işlem başlattı. KIRŞEHİR (AA)

1'den Devam
başarının, ekip ruhu ve ortak hedef doğrultusunda yürütülen çalış-
malarla sağlanabileceğini vurgulayan Bakan Tekin, il eğitim değer-
lendirme toplantılarının kentlerdeki eğitim süreçlerini daha etkin yö-
netmek adına büyük önem taşıdığını ifade etti.
DÖNEM SONU FAALİYET HAFTASINDA 100 BİNDEN FAZLA 
ETKİNLİK DÜZENLENDİ
 Eğitim-öğretim dönemlerinin sonunda gerçekleştirilen fa-
aliyet haftalarına değinen Bakan Tekin, geçtiğimiz dönemde ülke 
genelinde yüz binden fazla etkinliğin düzenlendiğini açıkladı. Türki-
ye Yüzyılı Maarif Modeli ile bu etkinliklerin iç içe geçtiğini belirten 
Bakan Tekin, faaliyet haftalarının çocukların eğitim sürecini destek-
leyici nitelikte olduğunu dile getirdi.
 İzleme ve değerlendirme faaliyetlerinin önemine dikkat 
çeken Tekin, Bakanlık merkez teşkilatının yanı sıra il müdürlükleri-
nin de bu sürece aktif olarak katkı sağlaması gerektiğini ifade etti.
YAPAY ZEKÂ DESTEKLİ "BAKANLIK YÖNETİM SİSTEMİ" 
DEVREYE ALINIYOR
 Toplantıda, eğitimde dijitalleşme ve veri yönetimi konu-
sunda önemli bir adım atıldığı duyuruldu. Bakan Tekin, yapay zekâ 
destekli "Bakanlık Yönetim Sistemi"nin hayata geçirildiğini ve kısa 
süre içinde kullanımına başlanacağını belirtti. Bu sistemle birlikte, 
eğitimle ilgili anlık güncel verilerin alınabileceğini, yatırım planların-
dan personel hareketliliğine kadar birçok konuda hızlı karar alma 
süreçlerinin sağlanacağını aktardı.
 Son dönemde birçok mevzuat güncellemesi yapıldığını ha-
tırlatan Bakan Tekin, il millî eğitim müdürlerinin bu konuları yakın-
dan takip etmeleri gerektiğini vurguladı.
 Toplantının devamında genel müdürler, bağlı oldukları 
bakan yardımcılarının koordinasyonunda sunumlar yaparak kendi 
alanlarıyla ilgili değerlendirmelerde bulundu.  
 Karşılıklı görüş alışverişiyle tamamlanan toplantıda, illerde-
ki eğitim süreçlerinin daha verimli yönetilmesi için yapılacak çalış-
malar ele alındı. (HATİCE SÜRMELİ)

Dolandırıcılık şebekesine büyük darbe
1'den Devam
gerçekleştirildi. Düzenlenen baskınlarda 4 şüpheli yakalanarak gö-
zaltına alındı.
BASKINLARDA ELE GEÇİRİLEN MATERYALLER
 Şüphelilere ait adreslerde yapılan aramalarda suç unsuru 
taşıdığı değerlendirilen çok sayıda dijital materyal ve belge ele ge-
çirildi. Operasyonda;

14 adet cep telefonu,
4 adet dizüstü bilgisayar,

5 adet USB bellek,
1 adet tablet,

2 adet hafıza kartı,
6 adet doküman,
3 adet SIM kart,

2 adet aksiyon kamera ele geçirilerek incelenmek üzere muhafaza 
altına alındı.

401 MİLYON TL'LİK ŞÜPHELİ PARA HAREKETİ TESPİT 
EDİLDİ
 Operasyon kapsamında yapılan mali incelemelerde, şüphe-
lilere ait hesaplarda 401 milyon 51 bin 303 TL'lik şüpheli para ha-
reketi tespit edildi. Söz konusu hesap hareketleriyle ilgili geniş 
çaplı araştırma sürerken, suç örgütünün dolandırıcılık faaliyetlerin-
de kullandığı yöntemler detaylı şekilde inceleniyor.
 Yetkililer, dolandırıcılık şebekelerinin özellikle internet orta-
mında farklı yöntemler kullanarak vatandaşları mağdur etmeye 
devam ettiğini belirterek, vatandaşların bu tür sahtekârlıklara karşı 
dikkatli olmaları konusunda uyarılarda bulundu.
 Şüphelilerin işlemlerinin tamamlanmasının ardından adli 
mercilere sevk edileceği öğrenildi. Olayla ilgili soruşturma titizlikle 
devam ediyor. (FİLİZ ÖZ)

Milletvekili Erkan: “TBMM Genel Kurul 
çalışmalarımız devam ediyor”

1'den Devam
Tezkeresi ve siyasi parti gruplarının önerile-
rini görüşmek üzere Genel Kurul çalışmala-
rımıza devam ediyoruz" ifadelerini kullandı.
 Türkiye’nin yasama süreçlerine 
katkı sağlamaya devam ettiklerini vurgula-
yan Erkan, Meclis’te gerçekleştirilen görüş-
melerin ülke gündemine dair önemli konu-
lara odaklandığını belirtti. 
 Kırşehir’in sorunlarını ve taleplerini 
de yakından takip ettiklerini ifade eden 
vekil, hem yerel hem de ulusal düzeyde va-
tandaşların beklentilerine yönelik çalışmala-

rını sürdüreceklerini dile getirdi.
TBMM’deki çalışmalar kapsamında, ekono-
mik gelişmeler, sosyal politikalar ve çeşitli 
yasa teklifleri üzerine müzakerelerin devam 
ettiğini aktaran Erkan, AK Parti’nin milletin 
refahı için çalışmalarına kararlılıkla devam 
ettiğini vurguladı.
 Milletvekili Necmettin Erkan, Kırşe-
hir’e yönelik projeler ve yatırımlar konusun-
da da çalışmalar yürüttüklerini belirterek, 
hem Meclis çatısı altında hem de sahada 
aktif bir şekilde çalışmaya devam edecekle-
rini ifade etti. (ÜMMÜGÜLSÜM EROĞLU)

 Edebiyattan tarihe, resimden ti-
yatroya, müzikten felsefeye birçok alan-
da yapımları izleyiciyle buluşturan TRT 2, 
ödüllü ve prestijli filmleri sinemaseverler-
le buluşturacak.
 TRT'den yapılan açıklamaya 
göre, TRT 2'de şubat ayında her akşam 
bir film, orijinal dilinde ekrana gelecek.
 1 Şubat'ta "Acemi Golfçü" (The 
Phantom of the Open), 2 Şubat'ta "Aşırı-
cılar" (The Secret World of Arrietty), 3 
Şubat'ta "Kovan" (Zgjoi), 4 Şubat'ta 
"Kemik İliği" (Maghze Ostokhan), 5 
Şubat'ta "İki Şafak Arasında", 6 Şubat'ta 
"Başka Bir Dünya" (Un Autre Monde)", 7 
Şubat'ta"Akasyalar" (Las Acacias), 8 
Şubat'ta "Tyson'ın Koşusu" (Tyson's 
Run), 9 Şubat'ta "Vurgun" (Narcosis), 10 
Şubat'ta "Macarlar" (Magyarok), 11 
Şubat'ta "Jüpiter Macerası" (Europa Re-
port), 12 Şubat'ta "Ceviz Ağacı", 13 
Şubat'ta "Dilsiz", 14 Şubat'ta "Aşıklar 
Şehri" (La La Land), 15 Şubat'ta "Pinok-
yo" (Pinocchio) izlenebilecek.
"Göçebeler Diyarı" (Nomadland) 16 
Şubat'ta, "Babam" (Otac) 17 Şubat'ta, 
"Sevgi Dolu Yaşam" (Love Life) 18 
Şubat'ta, "Hayat" 19 Şubat'ta, "Olli 
Maki'nin En Mutlu Günü" (Hymyileva 
Mies) 20 Şubat'ta, "Sanat Okulu 1994" 
(Art College 1994) 21 Şubat'ta, "Notting 
Hill'deki Pastane" (Love Sarah) 22 
Şubat'ta, "Kutup" (Arctic) 23 Şubat'ta, 
"Mezuniyet" (Bacalaureat) 24 Şubat'ta, 
"Ayrı Dünyalar" (Ouistreham) 25 
Şubat'ta, "Gölgeler İçinde" 26 Şubat'ta, 
"Nabat" 27 Şubat'ta, "Yola Devam" (Hit 
the Road) ise 28 Şubat'ta sinemaseverle-
rin beğenisine sunulacak. (AA)

Şubat ayında
 her akşam farklı 

bir film TRT 2
 ekranında olacak
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 Kırşehir Vali-
si Murat Sefa Demir-
yürek, Kaman ilçe-
sinde muhtarlarla bir 
araya gelerek ma-
halle ve köylerin so-
runlarını dinledi. 
 Muhtarlarla 
düzenli olarak ger-
çekleştirilen toplantı-
ların ikincisinin 
Kaman ilçesinde ya-
pıldığını belirten Vali 
Demiryürek, ilçeye 
yönelik yürütülen ça-
lışmalar ve planla-
nan projeler hakkın-
da değerlendirme-
lerde bulundu.
Muhtarların Ta-

lepleri Dinlendi
 Kaman Kay-
makamlığı’nda dü-
zenlenen toplantıya, 
Vali Murat Sefa De-
miryürek’in yanı sıra 
Vali Yardımcıları, 
Kaman Kaymakamı 
Nurullah Kaya, 
Kaman Belediye Baş-
kanı Emre Demirci 
ve ilgili kurum amir-
leri katılım sağladı. 
Toplantıda mahalle 
ve köy muhtarları, 
bölgelerindeki so-
runları ve vatandaş-
ların taleplerini doğ-
rudan yetkililere ilet-
me fırsatı buldu.

 Toplantıda 
konuşan Vali Murat 
Sefa Demiryürek, 
muhtarların devletin 
vatandaşlarla kurdu-
ğu en önemli köprü-
lerden biri olduğunu 
vurgulayarak şu ifa-
deleri kullandı:
 “Bugünkü 
Muhtarlar Toplantıla-
rımızın ikincisini 
Kaman ilçemizde ger-
çekleştirdik. 
 Güzide ilçe-
lerimizden biri olan 
Kaman’da, mahalle 
ve köylerimizin so-
runlarına çözüm 
üretmek, devlet ola-

rak yaptığımız çalış-
maları ve önümüz-
deki süreçte başlata-
cağımız projeleri 
muhtarlarımızla bir-
likte değerlendirmek 
amacıyla bir araya 
geldik. 
 Vali Yardım-
cılarımız, Kaymaka-
mımız, İlçe Belediye 
Başkanımız ve tüm il-
gili kurum amirleri-
mizle birlikte muh-
tarlarımızı dinleyip, 
talepleri imkanlar da-
hilinde çözüme ka-
vuşturma gayretinde 
olacağız. Devletimi-
zin vatandaşla ara-
sındaki en güçlü 
bağı oluşturan tüm 
muhtarlarımızı özve-
rili çalışmalarından 
dolayı kutluyorum.”
Kaman’a Yönelik 
Çalışmalar Masa-
ya Yatırıldı
 Toplantıda 
altyapı, ulaşım, eği-
tim, sağlık ve tarım-
sal faaliyetlerle ilgili 
muhtarların ilettiği 
sorunlar detaylı ola-
rak ele alındı. 
 Kaman’da 
devam eden yatırım-
lar hakkında muh-
tarlara bilgilendirme 
yapılırken, özellikle 
köy yolları, içme 
suyu projeleri, ta-
rımsal destekler ve 
kırsal kalkınma pro-
jeleri üzerine görüş-
meler gerçekleştiril-

di.
 Muhtarlar, 
mahalle ve köylerin-
deki talepleri doğru-
dan yetkililere iletme 
fırsatı bulurken, Vali 
Demiryürek ve bera-
berindeki heyet, 
çözüm odaklı bir an-
layışla bu taleplerin 
imkanlar dahilinde 
yerine getirileceğini 
belirtti.
Devlet ve Vatan-
daş Arasındaki 
Köprü: Muhtarlar
 Muhtarların, 
yerel yönetimlerin 
en önemli aktörlerin-
den biri olduğunu 
vurgulayan Vali De-
miryürek, vatanda-
şın sesi olan muh-
tarların çalışmalarını 
önemsediklerini be-
lirterek, devletin im-
kanlarını en verimli 
şekilde kullanarak 
hizmet kalitesini ar-
tırmayı hedefledikle-
rini ifade etti.
 Toplantının 
sonunda, muhtarla-
rın dile getirdiği ta-
lepler kayıt altına alı-
narak ilgili kurumla-
ra yönlendirilmesi 
için gerekli çalışma-
ların başlatılacağı 
kaydedildi. Kaman il-
çesinde yapılan bu 
toplantının, bundan 
sonraki süreçte de 
diğer ilçelerde 
devam edeceği belir-
tildi. (SEVGİ ER)

Vali Demiryürek Kaman’da 
muhtarlarla bir araya geldi

Kırşehir’in Kaman ilçesinde faaliyet gösteren 
Çağırkan Kültür ve Dayanışma Derneği Baş-
kanı Doğan Baş ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 
Kaman Belediye Başkanı Emre Demirci’yi 
makamında ziyaret etti.

Ziyaret kapsamında dernek yöneticileri, Baş-
kan Demirci’ye hayırlı olsun dileklerini ilete-
rek Çağırkan ve Kaman ilçesiyle ilgili çeşitli 
konularda istişarelerde bulundu. Bölgenin 
kültürel değerlerinin korunması, sosyal da-
yanışmanın güçlendirilmesi ve ilçeye yönelik 
projeler hakkında fikir alışverişi yapıldığı gö-
rüşmede, iş birliği içerisinde gerçekleştirile-
bilecek çalışmalar da ele alındı.

Başkan Demirci’den Teşekkür Mesajı
Kaman Belediye Başkanı Emre Demirci, ziyaretlerinden dolayı Çağırkan Kültür ve Dayanışma Derneği Başkanı 
Doğan Baş ve yönetim kurulu üyelerine teşekkür ederek, yerel yönetim olarak sivil toplum kuruluşlarıyla iş birliği 
içinde çalışmaya önem verdiklerini belirtti.

Başkan Demirci, Çağırkan ve Kaman’ın kültürel mirasını koruyarak kalkınmasını sağlamak adına ortak projeler 
üretmeye hazır olduklarını ifade etti.

Dernekten İş Birliği Mesajı
Çağırkan Kültür ve Dayanışma Derneği Başkanı Doğan Baş, Kaman Belediyesi’nin çalışmaları hakkında bilgi ala-
rak, dernek olarak her zaman destek vermeye hazır olduklarını belirtti. Bölgenin sosyal ve kültürel yapısını güç-
lendirmek amacıyla Belediye ile koordineli hareket etmek istediklerini dile getirdi.

Çağırkan Kültür ve Dayanışma Derneği’nden 
Başkan Emre Demirci’ye anlamlı ziyaret

 Bu haftaki yazımı hasbihale ayır-
dım. Zaman zaman arkadaşlarımdan gün-
cel konularda niçin yazmadığım soruluyor. 
 Oysa yazdıklarımı dikkatlice oku-
yanlar, olayların benzerinin tarihte de ya-
şanmışlığını görüyorlar.
 Bugün pazıl şeklindeki yazımı arz 
edeyim. Ben az deyim, siz çok anlayın 
efendim.
ADALET MÜLKÜN TEMELİDİR…
 İngiltere’de Ahmet Şanverdi Bey’in 
anlattığı bir olayı nakledeyim:
 Trafik Polisi durdurduğu Ahmet is-
mindeki bir Türk’ün ehliyet ve ruhsatını 
ister. Bizim Ahmet, aracın ruhsatı arasına 
50 paund koyarak polise uzatır. İngiliz Poli-
si, Ahmet’i, polise rüşvet vermekten mah-
kemeye verir.
 Mahkemede Ahmet, kendisini 
şöyle savunur: “Polisin bana ceza verece-
ğini sandım. Ben de ceza parası olarak 50 
paundu verdim. Rüşvet filan değil. ”
 Hâkim: “ Polis ceza tahsilatı yap-
maz, yapamaz… Bu nasıl olur?”
 Ahmet: “Efendim bizim ülkemizde 
cezayı polis tahsile yetkilidir” deyince, 
hâkim “durumu Türkiye’nin Londra Konso-
losluğuna sorulmasına, duruşmanın ileri ta-
rihe ertelenmesine” der ve duruşma ileri 
tarihe ertelenir.
 Konsolosluktan gelen yazı, Ahmet’i 
doğrulamaktadır. Gerçekten de o zamana 
Türkiye’de Trafik Polisleri anında cezayı 
tahsile yetkiliydiler.
 Mahkeme Ahmet’in beyanına itibar 
eder. Niyet okuması yapmaz. Sonuçta 
İngiliz Hâkim, Ahmet’e ceza vermez…
 İngiliz adaletinin en güzel örnekle-
rinden biri de Malta Yargılamasıdır. İngiliz-
ler, I. Dünya Savaşı sonunda, 145 Osmanlı 
asker, mebus ve aydınını Malta’da toplamış 
ve yargılamıştır.
 Yargılamada suçlama konusu, “Er-
menilere soykırım uygulamak” tır. Sorgula-
mayı yürüten Londra’ daki İngiliz Kraliyet 
Başsavcılığı’dır. 
 Sevr Anlaşmasının 230 ve 231. 
Maddelerine dayanarak yaptığı soruştur-
mada, işgal altında el koydukları. Büyük 
bölümü Londra’ya taşınan Osmanlı Arşivle-
ri yanında, Amerika’da varsayılan tüm bel-
geler taranmış, Mısır, Irak ve Kafkasya’da 
“Ermeni Katliamı” kanıtı aranmıştır. Bütün 
bu çabalara rağmen bir hukuk mahkeme-
sinde geçerli sayılabilecek hiçbir kanıt bu-
lunamamıştır.
 Bunun üzerine İngiltere Dışişleri 
Bakanlığı, İngiliz Kraliyet Başsavcılığından 
Malta’da tutuklu Türkler aleyhine “hukukî 
bir dava açılamayacaksa, siyasi bir dava 
açılmasını” istemiş, ancak İngiliz Kraliyet 
Başsavcılığını hukuk dışı bir siyasi davaya 
ikna edememiştir.
 İngiliz Kraliyet Başsavcılığı, 21 
Temmuz 1921 tarihli bir yazıyla İngiliz Dı-
şişleri Bakanlığı’na, açılacak bir davada “el-
lerinde bulunan kanıtlarla” Ermeni katli-
amıyla suçlanan Malta’daki Türklerden hiç 
birinin cezalandırılmasının mümkün olama-
yacağını bildirmiştir.
 İngiliz Hükumeti İngiliz Kraliyet 
Başsavcılığı’nın bu kararı üzerine Ermenile-
ri katlettikleri iddiasıyla Malta’da iki yılı 
aşkın bir süredir hapiste olan ittihatçıları 
serbest bırakmak zorunda kalmıştır.[1]
 Şu da İslam Tarihinden:
 İmam-ı Azam Ebu Hanife –Numan 
bin Sabit- 25 sayfalık “Fıkh-ı Ekber" adlı ki-
tapçık yazmıştır. Başta Aliyyül Kâri olmak 
üzere, İbn-i Hacer’el Heytemi bu eserin 
şerhini ve İmam-ı Azam’ın menkıbelerini 
yazmışlardır. O kendisi gibi müçtehit 36 
imam yetiştirmiştir.
 Yine böyle onun ilim tedrisi yaptı-
ğı, müçtehit imamlarının da bulunduğu 
medresesine gelen bir adam, İmama soru-
su olduğunu söyler. İmam onun sormasına 
izin verince, adam:
 - “Ey İmam!.. Ben Hakkı sevmem. 
Ben Cenneti İstemem. Ben cehennemden 
korkmam. Ben ölü hayvan eti yerim. Ben 
nikâhsız olarak bir kadınla beraberim. 
Benim hakkımda ne hüküm verirsiniz?” 
der.
 İmam-ı Azam mecliste bulunan 
müçtehit İmamlara dönerek soruya cevap 
vermelerini ister.
 Müçtehit imamların hepsi de ver-
dikleri cevapta müşterektirler:
 - “Küfür bu adamın paçalarından 
akıyor. Bu adam küfür deryasında yüzmek-
tedir” diye cevap verirler.
 İmam-ı Âzam adamın durumunu 
tam bir tahlile tabi tutarak:

 “ Bu adam;
 1- “Ben Hakkı sevmem” dedi. 
Ölüm Haktır. Dünyada daha çok iyilik ve 
sevap kazanmak arzusundadır. İhtimal ki 
bu adam ölümü sevmiyordur.
 2- “Cenneti istemem” dedi. Daha 
fazlasını, ihtimal ki, Cemalullahı istiyordur. 
(Ahirette o gözler ki Allah’ı görecektir)…
 3- “Cehennemden korkmam” dedi. 
İhtimal ki Allah’ın rahmetine güveniyordur.
 4- “Ölü hayvan eti yerim” dedi. 
İhtimal ki balık eti yiyordur.
 5- “Nikâhsız bir kadınla birlikte-
yim” dedi. İhtimal ki câriyesi vardır.
 Bu adam için tüm ihtimalleri göz 
önüne almadan, niçin erken karar veriyor-
sunuz? Buyurur.
 Hukuk, tüm ihtimalleri göz önüne 
alarak, başka seçenek kalmadan hüküm 
vermeyi gerektirir.
 “100 tane âlim, bir sözün küfür ol-
duğunu söyleseler, yalnız içlerinden biri 
veya bir kaçı küfür olmadığını söylese, müf-
tünün bu bir âlimin görüşüne göre fetva 
vermesi gerekir”[2]
OSMANLI TARİHİNDEN:
 HALKA KARŞI MÜTEVAZİ, 
NAZİK SAYGILI VE MÜŞFİK OLMAK 
GEREK!..
 İllâ cezalandıralım gayreti yoktu.
 SEMİZ ALİ PAŞA !..
 Binebileceği at bulunması güç ola-
cak kadar şişman ve aynı zamanda güler 
yüzlü, tatlı dilli bir adam olan Kanunî Sul-
tan Süleyman'ın Sadrazamı Semiz Ali Paşa, 
bir gün divanda müracaat sahiplerinin isti-
dalarını (dilekçelerini) alıyor ve lazım gelen 
emirleri veriyordu.
 Bu arada fakir bir afyon tiryakisi 
de Paşaya arzuhalini vermek üzere elini ce-
bine soktu. Fakat istidayı çıkarırken telaşla 
afyon kutusunu düşürdü. Afyon yutmak, 
şimdi olduğu gibi o zaman da yasak oldu-
ğu için Paşa fakire tatlı bir sesle ihtarda bu-
lundu:
 -"Efendi! Pusulanızı düşürdünüz !"
 Tiryaki telaşla yere eğildi, kutuya 
el attı. Fakat alırken kutunun kapağı açıldı 
ve yuvarlak, hap gibi afyonlar ortalığa sa-
çıldı. Suçun artık hiç bir suretle örtüleme-
yecek kadar açığa vurulmasına rağmen Ali 
Paşa:
 - "Tespih koptu" dedi , " Toplayı-
nız" [3]
ANADOLU BOZLAĞINDAN
 Dinekbağı derler, gezdim gurbet-
ten,
 Başım hâli değil efkârdan dertten
 Adama kemlik mi gelir Mert oğlu 
Mertten,
 Kötülerde namus olmaz ar olmaz
 Muhanetten zarar gelir kâr 
olmaz…
 Yiğit olan yiğit biner atlanır,
 Yiğit olan her cefaya katlanır,
 Yiğit gölgesinde yiğit saklanır,
 Kötülerde gölge olmaz dal olmaz,
 Muhannetten zarar gelir kâr 
olmaz. [4]
 MERHAMET!.. İNSANLIK!..
 İDEALİ VE İNANCI OLAN MER-
HAMETSİZ OLMAZ!...
 TARİHİMİZDEN:
 II. Haçlı Seferinde Almanya İmpa-
ratoru Konrad ile Fransa Kralı VII. Saint 
Louis yönetiminde iki koldan harekete ge-
çerler. Alman İmparatoru Konrad, Anado-
lu’nun ve Şam’ın alınması şerefini kendisi 
almak istiyordu. Eskişehir’e kadar geldi. 
 25 Ekim 1147 de, Eskişehir Mey-
dan Muharebesinde Sultan Mesud ordusu 
tarafından perişan edildi. Alman ordusu-
nun büyük bir kısmı imha edildi. Ancak ka-
çabilenler canlarını kurtarabildiler. Kaçan-
larla beraber Kral Konrad İznik taraflarına 
geldiğinde ordusunun yüzde doksanını ve 
ağırlıklarını kaybetmişti.
 Almanların Konya’yı işgal ettiklerini 
zanneden Fransa Kralı Louis, Alman İmpa-
ratoru Konrad’la 1147 sonlarında İznik’te 
karşılaşınca, felaketi ve Konrad’ın dağlar-
dan nasıl kaçtığını öğrendi. 
Devamı
(www.kirsehirhaber40.com ‘da)

 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü, hayvan 
sağlığı ve refahına 
yönelik çalışmaların 
sürdüğünü duyurdu. 
 Bu kapsam-
da Kaman İlçe Tarım 
ve Orman Müdürlü-
ğü veteriner hekim-
leri tarafından ilçe 
genelinde küçükbaş 
hayvanlara yönelik 
küpeleme ve aşıla-
ma çalışmaları yürü-
tülüyor.
 Kırşehir 
Tarım ve Orman İl 
Müdürlüğü tara-
fından yapılan 
açıklamada, hay-
van sağlığının ko-
runması ve sürü 
yönetiminin etkin 
bir şekilde sağ-
lanması amacıyla 
gerçekleştirilen 
küpeleme ve aşı-
lama çalışmaları-
nın titizlikle 

devam ettiği vur-
gulandı. Açıkla-
mada şu ifadelere 
yer verildi:
 “Hayvan sağ-
lığı ve refahına yö-
nelik çalışmalarımız 
devam ediyor. 
 Bu kapsam-
da Kaman İlçe Tarım 
ve Orman Müdürlü-
ğü veteriner hekim-
lerimiz tarafından 
ilçe genelinde kü-
çükbaş küpeleme ve 
aşılama çalışması ya-
pılmaktadır.”
Hayvan Sağlığın-
da Koruyucu Ted-
birler Önemli
 Hayvan sağ-
lığını tehdit eden 
hastalıklara karşı ko-
ruyucu tedbirlerin 
büyük önem taşıdı-
ğına dikkat çeken 
yetkililer, bu çalış-
maların hem hay-
vancılıkla uğraşan ye-
tiştiriciler hem de 

hayvan sağlığı açı-
sından kritik olduğu-
nu belirtti. 
 Küpeleme 
işlemi, hayvanla-
rın kimliklendiril-
mesini ve takibini 
kolaylaştırırken, 
aşılama ise bula-
şıcı hastalıkların 
yayılmasını önle-
meye yönelik 
önemli bir adım 
olarak görülüyor.

 Yetkililer, kü-
peleme ve aşılama iş-
lemlerinin İl ve İlçe 
Tarım Müdürlükleri 
tarafından belirlenen 
program dahilinde 
devam edeceğini ve 
üreticilerin bu konu-
da duyarlı olmaları 
gerektiğini belirte-
rek, hayvancılıkla uğ-
raşan vatandaşlara 
çalışmalar konusun-
da iş birliği yapmala-

rı çağrısında bulun-
du.
 Kaman ilçesi 
genelinde yürütülen 
bu sağlık taramaları-
nın, hayvansal üre-
timde verimliliği ar-
tırmayı ve yetiştirici-
lerin sürdürülebilir 
bir üretim yapmasını 
hedeflediği ifade 
edildi.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

İlçe Tarım Kaman’da küçükbaş 
hayvanlara küpeleme ve aşılama 

çalışmasına devam ediyor
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1'den Devam
rozetini takıyor, demiyor ki dün İYİ partide 
bana kızıyordun bugün elimi sıkıyorsun.
 Gerçi elini tutanda, öpende mem-
nun.
 “Süleyman Demirel'e sormuşlar.
 Size sövüp duran o adamı neden 
partinize aldınız?
 Demirel: Orada iken bize bağırı-
yordu, şimdi bizim kapıya bağladık, karşı 
tarafa sövüyor...
 Özeti bu…
 Omurga doğuşta vardır sonrada 
olmaz.
 Bizde ki siyasetin içinde omurga 
hiç olmuyor.
 Omurgalı siyasetçi sayısı çok az.
 Siyasette omurga çok önemli, en 
önemlisi de dik duruştur.
 Omurga siyaseti yapan siyasetçi-
ler, dik duruşlu, cesur, kararlı ve tutarlı ola-
rak görülür. 
 Omurga siyaseti yapmayan siya-
setçiler ise, eğilip bükülen, yalpalayan, 
oportünist ve güvenilmez olarak algılanır.
 Ak partinin halkasında kopup parti 
kuranlar tekrar Ak partiye katılmak için el 
öpmekteler.
 İYİ olacak diye parti kurdular CHP 
çatısında bit oldular baktılar olmuyor parti-
leri eriyor çareyi sövdükleri partinin kapı-
sında içeri alınıyorlar.
 Cumhurbaşkanım sen neymişsin 
diye elli öpüyor.
 Bunlar Seçim sürecinde, seçmen-
lerine İYİ olacak dediler İYİ olmadan Ak 
Partinin eline sarıldılar.
 Toplumun önüne çıkıp İYİ Parti ile 
iyi olacak diyip halkta oy alıp vekil olan 
sonrada Ak parti gemisine beni de alın 
diye reisin eline sarılan siyasetçi ne kadar 
omurgalı.
 Milletvekili transferleri, parti de-
ğiştirmeleri, dün partisinde iken aleyhinde 
zehir zemberek konuşma yaptığı partiye 
geçmeler, geldiği parti ve lideri hakkında 
lehinde konuşurken önceki partisi ve lideri 
aleyhine veryansın etmeler geçmişte oldu-
ğu gibi günümüzde de “vaka-
iadiyeden/sıradan olaylar”dan olmuştur.
 Günümüzde “fırıldaklar”ın öne çık-
masına ve bu tip “tiyatrolara” şahit olup 
üzülmemek ve “bu kadarı da olmaz!” de-
memek elde değildir.

 Çünkü Türk Kamuoyu, bu durum-
ları, “Bir defa satan, her zaman satar” 
özlü sözü ile özetlemektedir.
Bu sözün önemi siyasette daha iyi görül-
mekte; parti ve saf değiştirmelerde dik-
katli olmayı ikaz etmektedir.
 Hayatın her alanında olduğundan 
daha çok siyasette insanın kendi içinde tu-
tarlı olmasının, kendi için istemediğini baş-
kası için de istememesinin, ilkeli ve tutarlı 
davranmasının “etik kural” olarak yerleş-
mesi mutlaka sağlanmalıdır.
 Bu; hem kişinin kendisine hem de 
seçmene saygının gereğidir.
 Hiçbir mevki ve makam; kişilikten, 
güvenirlilikten, saygınlıktan, ilkeli ve tutarlı 
olmaktan önde değildir, olmamalıdır da…
 Siyasetçi için “altın anahtar”; neyi 
söylemeyi ve yapmayı değil “neyi söyle-
memek ve yapmamak gerektiği”ni bilmek-
tir.
 Her şey söylenir fakat söylenme-
mesi gereken bir “söz” söylenirse, yapıl-
ması gerekmeyen bir “şey” yapılırsa siya-
sette dalgalanmaların olması, o siyasetçi-
nin hem kendine hem de mensup olduğu 
partiye zarar vermesi kaçınılmazdır.
Bunun da siyasî hayatta çok örnekleri ya-
şanmıştır.
 Bunların yanında; ağızdan çıkan 
söze çok dikkat etmek, çok düşünüp az ko-
nuşmak,“ Her doğruyu söylemek gerek-
mez fakat her söylenen doğru olmalıdır” 
kelâm-ı kibarını kural saymak, “Ne söyle-
yeceğini ve yapacağını değil ne söyleme-
yeceğini ve ne yapmayacağını bilmek” etik 
siyasetin “olmazsa olmazları”ndan ve 
“altın kuralları”ndandır…
“ Nereden geldiğini unutmamak 
lazım.”
 Merdivenlere basamakla çıkarken, 
selam vermeyi unutanlar, gün gelir basa-
makları ineceğin zaman selam vermeyen-
lerle karşılaşırlar.
 Bu hayat boyu böyledir.

 Kırşehir’in 
Kaman ilçesinde fa-
aliyet gösteren Ça-
ğırkan Kültür ve Da-
yanışma Derneği 
Başkanı Doğan Baş 
ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Kaman Be-
lediye Başkanı Emre 
Demirci’yi makamın-
da ziyaret etti.
 Ziyaret kap-
samında dernek yö-
neticileri, Başkan De-
mirci’ye hayırlı olsun 
dileklerini ileterek Ça-
ğırkan ve Kaman il-
çesiyle ilgili çeşitli ko-
nularda istişarelerde 
bulundu.  Bölgenin 
kültürel değerlerinin 
korunması, sosyal 
dayanışmanın güç-

lendirilmesi ve ilçeye 
yönelik projeler hak-
kında fikir alışverişi 
yapıldığı görüşmede, 
iş birliği içerisinde 
gerçekleştirilebilecek 
çalışmalar da ele 
alındı.
Başkan Demir-
ci’den Teşekkür 
Mesajı
 Kaman Bele-
diye Başkanı Emre 
Demirci, ziyaretlerin-
den dolayı Çağırkan 
Kültür ve Dayanışma 
Derneği Başkanı 
Doğan Baş ve yöne-
tim kurulu üyelerine 
teşekkür ederek, 
yerel yönetim olarak 
sivil toplum kuruluş-
larıyla iş birliği içinde 

çalışmaya önem ver-
diklerini belirtti.
 Başkan De-
mirci, Çağırkan ve 
Kaman’ın kültürel mi-
rasını koruyarak kal-
kınmasını sağlamak 
adına ortak projeler 
üretmeye hazır ol-
duklarını ifade etti.

Dernekten İş Bir-
liği Mesajı
 Çağırkan Kül-
tür ve Dayanışma 
Derneği Başkanı 
Doğan Baş, Kaman 
Belediyesi’nin çalış-
maları hakkında bilgi 
alarak, dernek ola-
rak her zaman des-

tek vermeye hazır ol-
duklarını belirtti. 
 Bölgenin sos-
yal ve kültürel yapı-
sını güçlendirmek 
amacıyla Belediye ile 
koordineli hareket 
etmek istediklerini 
dile getirdi.
(SEVGİ ER)

Çağırkan Kültür ve Dayanışma
 Derneği’nden Başkan 

Emre Demirci’ye anlamlı ziyaret

 AK Parti Kır-
şehir Milletvekili Nec-
mettin Erkan, 5 
Şubat Çarşamba 
günü gerçekleştiri-
lecek AK Parti 7. Ola-

ğan Genel Merkez 
Kadın Kolları Kongre-
si ile ilgili önemli 
açıklamalarda bulun-
du. 
 Cumhur-

başkanı ve AK 
Parti Genel Baş-
kanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın ten-
sipleriyle, kongre-
de İstanbul Mil-
letvekili Tuğba 
Işık Ercan’ın aday 
olarak belirlendi-
ğini duyurdu.
 Milletvekili 
Erkan, kongrede gö-
revi devredecek olan 
AK Parti Genel Mer-
kez Kadın Kolları Baş-
kanı ve Düzce Millet-
vekili Ayşe Keşir’e bu-
güne kadar göster-

miş olduğu özverili 
çalışmaları ve emek-
leri için teşekkür 
etti. 
 Kongrenin 
hayırlara vesile ol-
masını temenni 
eden Erkan, AK 
Parti’nin kadın teş-
kilatlanmasındaki 
güçlü yapının, 
yeni dönemde de 
aynı kararlılıkla 
yoluna devam ede-
ceğini vurguladı.
 AK Parti 7. 
Olağan Genel Mer-
kez Kadın Kolları 

Kongresinin, partinin 
kadın hareketine yö-
nelik çalışmalarını 
daha da güçlendire-
ceğine dikkat çeken 
Vekil Erkan, kadınla-
rın siyasetteki etkin 
rolünün artarak 
devam edeceğine 
inandığını belirtti.
 Kongrenin, 
parti teşkilatlarına 
ve Türkiye’nin siyasi 
gündemine önemli 
katkılar sunması bek-
leniyor. 
(HATİCE 
SÜRMELİ)

Necmettin Erkan’dan 
Tuğba Işık Ercan’a tebrik!

 Boztepe Kay-
makamı Abdulhamit 
Bayram, ilçeye bağlı 
Bağbaşı Mahalle-
si’nde hane ziyaret-
lerinde bulunarak va-
tandaşlarla bir araya 
geldi. 
 Sosyal Yar-
dımlaşma ve Daya-
nışma Vakfı Müdürü 
Hüseyin Baki ile bir-
likte gerçekleştirdiği 
ziyaretlerde, ailelerin 

ihtiyaçlarını ve talep-
lerini dinleyen Kay-
makam Bayram, dev-
letin her zaman va-
tandaşlarının yanın-
da olduğunu vurgu-
ladı.
 Ziyaret ettiği 
evlerde ailelerle soh-
bet eden ve yakın-
dan ilgilenen Kay-
makam Bayram, va-
tandaşların karşılaş-
tıkları sorunları ve 

beklentilerini yerinde 
tespit etti. 
 Ailelerin ta-
leplerinin en kısa sü-
rede ve imkanlar da-
hilinde karşılanması 
için gereken çalış-
maların yapılacağını 
belirten Kaymakam 
Bayram, devletin sos-
yal devlet anlayışı ge-
reği vatandaşının 
her zaman yanında 
olduğunu ifade etti.

“Vatandaşlarımı-
zın Her Derdi 
Bizim Derdimiz-
dir”
 Kaymakam 
Abdulhamit Bayram, 
ziyaretlerde yaptığı 
konuşmalarda, 
“Devlet olarak her 
zaman vatandaşları-
mızın yanındayız. 
 Milletimi-
zin her bir derdini 
kendimize dert 

ediniyor, çözüme 
kavuşturmak için 
elimizden gelen 
gayreti gösteriyo-
ruz. Vatandaşları-
mızın ihtiyaçlarını 
en iyi şekilde kar-
şılamak için çalış-
maya devam ede-
ceğiz.” dedi.
 Ziyaretleri sı-
rasında ailelere çe-
şitli hediyeler takdim 
eden Kaymakam 
Bayram, vatandaşla-
rın her türlü ihtiyaç 
ve sorunları için kay-
makamlık ve ilgili ku-
rumlara başvurabile-
ceklerini belirtti.
 Boztepe Kay-
makamlığı’nın sosyal 
yardımlaşma çalış-
maları kapsamında 
vatandaşların refah 
seviyesini artırmaya 
yönelik projelerin 
devam edeceği ifade 
edilirken, bu tür zi-
yaretlerin belirli peri-
yotlarla süreceği öğ-
renildi. 
(ÜMMÜGÜLSÜM 
ERSOY)

Boztepe Kaymakamı Abdulhamit 
Bayram’dan hane ziyaretleri

 Kahraman-
maraş merkezli 6 
Şubat 2023'teki dep-
remlerde zarar 
gören ve Doğu Ana-
dolu Bölgesi ile Ak-
deniz'i birbirine bağ-
layan Gölbaşı'ndaki 
demir yolu hattının 
onarımında sona ge-
lindi.
 Türkiye 
Cumhuriyeti Dev-
let Demiryolları 
(TCDD) 5. Bölge 
Müdürlüğü koor-
dinesinde yürütü-
len çalışmalar kap-
samında, Gölbaşı 
ilçesindeki rayla-
rın onarımının 
yüzde 95'i ta-
mamlandı.
 Depremde 
hasar gören tarihi 
öneme sahip Gölbaşı 
Tren İstasyonu ve ek-
lentilerinde ise res-
torasyon çalışmaları 
sürüyor.
 Hattın yeni-
den faaliyete geç-
mesiyle bölgedeki 

yük ve yolcu taşıma-
cılığı eski hareketlili-
ğine kavuşacak.
 Gölbaşı Kay-
makamı Tarık Buğra 
Seyhan, AA muhabi-
rine, 6 Şubat 
2023'te yaşanan Kah-
ramanmaraş mer-
kezli depremlerde 
hasar gören demir 
yolu hattındaki ona-
rım çalışmalarının 
sürdüğünü söyledi.
 Doğu Ana-
dolu Bölgesi ile 
Akdeniz'i birbirine 
bağlayan demir 
yolu hattında hem 
yük hem de yolcu 
taşımacılığının, ça-
lışmaların ardın-
dan yeniden baş-
layacağını belir-
ten Seyhan, böl-
genin özellikle 
maden ve yük ta-
şımacılığı açısın-
dan büyük öneme 
sahip olduğunu 
aktardı.
 Seyhan, 
"İstasyonumuz ilçe-

mizde tarihi bir 
öneme de sahip. 
İlçenin kuruluşun-
dan bu yana varlığını 
sürdürmüş ve ilçe-
miz de bu istasyon 
etrafında gelişerek 
büyümüş." diye ko-
nuştu.
 Mayıs ayı so-
nunda taşımacılığın 
başlaması planlanı-
yor
Raylarda hummalı 
bir çalışma olduğunu 
aktaran Seyhan 
şöyle konuştu:
 "Burada şu 
an zarar gören Ma-
latya ve İskende-
run arasındaki ray-
ların hummalı bir 
şekilde onarım ça-
lışması yapılıyor. 
 Şu an 
yüzde 95'lik bir fi-
ziki tamamlama 
söz konusu. Aynı 
zamanda istasyon 
binamız ve 5 tane 
daha eklentisi 
mevcut. Onların 
da şu an restoras-

yon çalışmaları ya-
pılıyor. Bu resto-
rasyon çalışmala-
rımızı da inşallah 
nisan ayı sonu 
gibi bitirmeye he-
defliyoruz. 
 Rayların ona-
rımının tamamlan-
masıyla mayıs ayı 
sonu gibi burada tek-
rardan trenler yük ta-
şımacılığı ve yolcu ta-
şımacılığı hizmetine 
devam edecek.”
(ANADOLU 
AJANSI)

Depremlerde 
hasar gören 

Gölbaşı'ndaki 
demir yolu 

hattının 
onarımında 

sona gelindi
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düşündüğümüz mev-

kilerdi." ifadelerini 

kullandı.
 Ömer Erdo-
ğan, transfer çalış-
maları hakkında da 
bilgiler vererek, şun-
ları kaydetti:
 "Transfer gö-
rüşmelerimiz devam 
ediyor. 
 Bu bir süreç 
ve inşallah en yakın 
zamanda sonuçlanır. 
 Çok ciddi gö-
rüşmeler var, teklif 
yolladığımız oyuncu-
lar var.  Tahminim 
bu hafta içerisinde 
kesinlik kazanır.    
 İnşallah bir 
an önce aramıza 
oyuncu katarız 
çünkü sayısal anlam-
da eksiklerimiz var. 
 Özellikle 
takım içerisindek re-
kabeti artırmak için 

çok acil transfere ih-
tiyacımız var. 
 Yoğun bir şe-
kilde görüşmeleri-
miz, arayışlarımız 
devam ediyor. 
 Oyuncu 
almak için
 oyuncu almak iste-
miyoruz. 
 Gerçekten 
bize katkı sağlayacak 
oyuncuları aramıza 
katmak istiyoruz.  
 Devre ara-
sında bu süreç çok 
kolay olmuyor. 
 Belirlediği-
miz, bize yardımcı 
olabilecek, takımın 
kalitesini artırabi-
lecek 3-4 tane oyun-
cu tespit ettik. 
 Yönetimi-
miz, sportif direktö-
rümüz onlarla görüş-
melerini devam etti-
riyor."
"Önemli oyuncu-

ları kaybetmek is-
temem”
 Rey Manaj'a 
transfer tekliflerinin 
sorulması üzerine ise 
Erdoğan, "Biz nasıl 
ki başka takımların 
oyuncularına teklif 
yapıyorsak bizim 
oyuncularımıza da 
tabii ki teklifler olu-
yor. 
 Rey Manaj 
da diğer oyuncuları-
mız gibi önemli bir 
oyuncu. 
 Son maçta 
da kalitesini bir kez 
daha ispatladı." 
dedi.
 Takımda 
bazı oyuncularla yol-
ların ayrılabileceğini 
aktaran Erdoğan, 
açıklamasını şöyle ta-
mamladı:
 "Transfer dö-
neminde sürekli söy-
lentiler devam 

edecek. 
 Medyada sü-
rekli adları bazı ta-
kımlara yakıştırıla-
cak. 
 Ama kulübü-
müzü tatmin edecek 
şu an bir teklif gel-
medi. 
 Zaten bu sa-
atten sonra bizim açı-
mızdan çok sıkıntı 
olur. 
 İkinci yarı 
planladığımız önemli 
oyuncuları kaybet-
mek istemem, süre 
çok azaldı. 
 Avrupa'da 
transfer dönemi ka-
pandıktan sonra 
boşta kalan oyuncu-
yu alabilirsiniz. 
 Şu an ki dü-
şüncemiz Rey 
Manaj'ın bizimle 
devam etmesi."
Antrenman
 Net Global 

Sivasspor, Trendyol 
Süper Lig'in 22. haf-
tasında 31 Ocak 
Cuma günü deplas-
manda ikas Eyüps-
por ile yapacağı 
maçın hazırlıklarını 
sürdürdü.
 Teknik direk-
tör Ömer Erdoğan 
yönetiminde kulüp 
tesislerinde gerçek-
leştirilen antrenman, 
ısınma koşusuyla 
başladı.
 Isınma hare-
ketlerinin ardından 
5'e 2 pas çalışmaları 
yapan kırmızı-beyazlı 
ekip, yarı sahada çift 
kale maçla idmanı ta-
mamladı.
 Sivasspor, 
yarın gerçekleştire-
ceği antrenmanla ha-
zırlıklarını sürdü-
recek.
(ANADOLU 
AJANSI)

 Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Ba-
kanı Alparslan Bay-
raktar, Enerji ve 
Tabii Kaynaklar Ba-
kanlığının düzenledi-
ği YEKA RES-2024 
yarışmaları sonrasın-
da basın açıklaması 
yaptı.
 Söz konusu 
yarışmaların Türki-
ye'nin enerji sektö-
rüne ve ekonomisi-
nin büyümesine du-
yulan güveni göster-
diğine dikkati çeken 
Bayraktar, "Son 22 
yılda enerji talebimiz 
3 katına çıktı. 
 Biz, bir yan-
dan bu artan talebi 
karşılamak için çalı-
şırken elbette dışa 
bağımlılığımızı azalt-
mak için de tedbirler 
alıyoruz. 
 Bu anlamda 
yenilenebilir enerji 
kaynaklarımız bizim 
açımızdan çok 
önemli. 
 Bugün, son 
22 yılda neredeyse 
33 bin megavata çı-
kardığımız ve Türki-
ye'deki tüm hane hal-

kının ihtiyacını karşı-
ladığımız rüzgar ve 
güneş santrallerimi-
ze yenilerini eklemek 
üzere bir yarışma dü-
zenledik." diye ko-
nuştu.
 Edirne, Kırk-
lareli ve Sivas'ta 5 
ayrı bölgede 1200 
megavat kapasiteli 
rüzgar YEKA yarış-
malarını tamamla-
dıklarını aktaran Bay-
raktar.
  "Sadece 
Türkiye'de enerjinin 
yenilenebilir kaynak-
lardan üretilmesine 
odaklanmıyoruz. 
 Aynı zaman-
da, kullanılan ekip-
manların da Türki-
ye'de üretilmesi, bu 
anlamda istihdam, 
üretim ve ihracata 
katkı yapması açısın-
dan, cari açığı azalt-
ması bakımından 
yeni bir model oluş-
turduk.  Bu modelin 
bir örneğini bugün 
gerçekleştirdik." 
dedi.
1200 megavatlık 
kapasite için 18 
kat talep

 Bayraktar, 
Türkiye'deki tüm 
hane halkının elekt-
rik ihtiyacının rüzgar 
ve güneş santralle-
rinden karşılandığını 
vurgulayarak, bu 
santrallerde kullanı-
lan ekipmanların da 
yerlileştirilmesine 
büyük önem verdik-
lerini anlattı.
 Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Er-
doğan'ın Bakü'de dü-
zenlenen Birleşmiş 
Milletler İklim Zirve-
si'nde Türkiye'nin 
2035'te yenilenebilir 
enerji hedeflerini 
açıkladığını anımsa-
tan Bayraktar, “Rüz-
gar ve güneşte 
bugün 33 bin mega-
vat olan kurulu gü-
cümüzü 120 bin me-
gavata çıkarmayı he-
defliyoruz." ifadesini 
kullandı.
 Bayraktar, 
"Bu hedefe ulaşmak 
için depolamalı ka-
pasite tahsislerimiz, 
gerek sanayicilerimi-
zin, ticaret erbabının 
öz tüketim amaçlı 
projeleri bir taraftan 

geliştiriyoruz.
  Bunun yanı 
sıra yerli ve yabancı 
yatırımcıların daha 
büyük ölçekli proje-
ler geliştirmesi açı-
sından YEKA modeli-
ni de hayata geçir-
meye devam ediyo-
ruz." diye konuştu.
 YEKA proje-
lerinde yeni bir mo-
dele geçildiğini belir-
ten Bayraktar, "Bu 
modelde, yatırımcıla-
rın belirli bir taban 
fiyat üzerinden ya-
rışmayı tamamlama-
sı öngörülüyor. 
 Yarışma ve 
rekabetin devam et-
mesi durumunda ise 
süreç, YEKDEM'e 
ödenecek katkı be-
delleri üzerinden 
ilerliyor." dedi.
 Bayraktar, 
yarışmaların büyük 
bir rekabet içinde 
gerçekleştiğinin altı-
nı çizerek,"1200 me-
gavatlık kapasite için 
18 kat talep geldi ve 
yaklaşık 40 firma tek-
lif verdi. 
 Rekabetçi 
bir ortamda yapılan 

yarışmalar sonucun-
da megavat başına 
ortalama 100 bin do-
lardan toplam 120 
milyon dolarlık bir 
katkı payı, sözleşme 
imzalandıktan sonra-
ki bir ay içinde YEK-
DEM mekanizması 
aracılığıyla devlete 
ödenecek. 
 Bu ihalenin 
bu denli rekabetçi ol-
masından dolayı 
memnuniyet duyu-
yoruz." değerlendir-
mesinde bulundu.
 Yeni YEKA 
modelinde, proje 
devreye girdikten 
sonra 6 yıl boyunca 
piyasaya satış imka-
nı bulunduğunu dile 
getiren Bayraktar, 
"Ondan sonraki 20 
yılda burada oluşan 
3,50 sent/dolar kilo-
vatsaat bedeliyle 
elektriğin satışı söz 
konusu. 
 Dolayısıyla 
biz 20 yıl boyunca 
şu andaki piyasa fi-
yatının neredeyse ya-
rısı fiyatına bu elekt-
riği daha ucuz bir şe-
kilde alacağız ve bu 

ucuz enerjiyi vatan-
daşlarımıza yansıt-
mış olacağız." diye 
konuştu.
 8 milyar do-
larlık doğal gaz itha-
latı önlenecek
Bayraktar, yarışmaya 
konu RES'lerde 4,5 
milyar kilovatsaat 
elektrik üretileceğini 
ve 2 milyon hanenin 
elektrik ihtiyacının 
buralardan karşıla-
yacağını belirterek, 
şunları kaydetti:
 "Yenilenebi-
lir enerji olduğu için 
bir ithalat söz konu-
su değil. 

 Bu anlamda 
800 milyon metre-
küplük doğal gaz it-
halatını önlemiş ola-
cağız. Bugünkü ra-
kamlarla neredeyse 
her yıl 400 milyon 
dolar.
 Önümüzdeki 
20 yılı düşünürseniz, 
yaklaşık 8 milyar do-
larlık bir doğal gaz it-
halatının önüne geç-
miş olacağız."
 Bu kapsam-
da Türkiye'de rüzgar 
enerjisine 1,2 milyar 
dolarlık bir yatırım 
gerçekleştirileceğini 
bildiren Bayraktar, 

"Yerli ekipman üreti-
mine yönelik bugüne 
kadar sağladığımız 
desteklerle üretici 
sayısını 27'den 500'e 
çıkardık. 
 Bu süreçte, 
50 bin kişiye yeşil is-
tihdam imkanı sağla-
dık." dedi.
 Bayraktar, 
yenilenebilir enerji 
yarışmalarında yerli-
lik şartından ödün 
vermediklerini vur-
gulayarak, sözlerini 
şöyle tamamladı:
 "İnşallah 
bundan sonraki ya-
rışmalarda da yerlilik 
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 Antrenman 

şekilleri ve antren-

man yoğunluğu an-

lamında, defansif ve 

gol bölgesinde yo-

ğunlaştığımız yerler 

olabiliyor. 
 Ama her 
şeyi de sil baştan ya-
pabileceğimiz bir ta-
kımımız yok. 
 Elimizdeki 
oyuncular ve özellik-
leri belli. 
 Özelikle 
kötü giden periyot-
larda saptamalarımız 
neyse biz buna yö-
nelik çalışmaları ya-
pıyoruz. 
 Dönem 
dönem teknik ada-
mın da antrenman 
içerisindeki tavrı du-
ruma göre değişebi-
liyor. 
 Modumuz 
da değişebiliyor."
 Transfer ko-
nusuna da değinen 
Palut, şöyle devam 
etti:
 "Geçen 
hafta içerisinde 
Samet Akaydin'ı 
transfer ettik. 
 Bir de 
hücum bölgesine 
transfer yapmak isti-
yoruz. 
 Kanat oyna-
yabilecek, belki 

dönem dönem 10 
numarada görev ya-
pabilecek bir oyuncu 
profili arıyoruz. 
 Bir ofansif 
oyuncu aldığımız 
zaman hücumu de-
ğişik rotasyonlarda 
şekillendirebileceğiz. 
 Şu an için 
ana hedefimiz bir 
kanat oyuncusu ile 
takımımızı destekle-
mek. 
 Ama tabii ki 
transfer bir süreç. 
 İhtiyaçları-
mızı biliyoruz ama 
bu transfer dönemi 
varken bunu da hal-
ledelim diyebiliriz. 
 Belki de ara-
mızdan ayrılacak 
oyuncular bizim bek-
lediğimiz sayıdan 
daha fazla olabilir. 
 Bu noktada 
da biz burayı telafi 
etme adına transfer 
yapabiliriz."
 Geçen sezon 
ile bu sezonki takım 
arasındaki farka iliş-
kin ise Palut, şu de-
ğerlendirmelerde bu-
lundu:
 "Geçen se-
neki takım, daha 
bekleyip topları ka-
zanıp hızlı kontra 
ataklarla sonuca git-
meye çalışan bir ta-
kımdı ve dinamizmi 
daha yüksekti. 

 Bunu kesin-
likle kabul ediyorum. 
 Bu seneki ta-
kımımız biraz daha 
oyuna hükmetmeye 
çalışan bir takım. 
 Ligin ilk ma-
çından beri özellikle 
burada kimle oynar-
sak oynayalım özel-
likle iç sahada biz ke-
sinlikle oyunu domi-
ne eden taraftık. 
 Geçiş futbo-
lu oynayan bir Rizes-
por'dan daha çok, 
set hücumu oyna-
maya çalışan bir Ri-
zespor'a evrilme 
oldu ve bunun 
dönem dönem sıkın-
tılarını yaşadık. 
 Burada in-
sanlar neyi görme-
miş olabilir? 
 İşte o eski 
arzu, hırçınlık, o 
oyun şeklini görme-
miş olabilirler. 
 Topa sahip 
olarak oynamak isti-
yoruz."
 Palut, Adana 
Demirspor maçında 
VAR'ın önce gol ka-
rarı verip daha sonra 
ofsayt gerekçesiyle 
iptal etmesine ilişkin 
soruya ise şu yanıtı 
verdi:
 "Dördüncü 
hakemin bana yap-
mış olduğu açıkla-
ma, benim için esas-

tır. 
 Ayaktan 
çıkma anını tekrar 
check ettiklerini söy-
lediler. 
 Ben de şunu 
anlıyorum, pozisyo-
na baktı en baştan 
pozisyon ofsayt gibi 
geldi. 
 Daha sonra 
çizdi, teknolojik an-
lamda ofsayt olma-
dığını gördü ama tek-
nolojiyle hissiyatını 
birleştirecek ikinci çi-
zimi yaptı ve ofsayt 
verdi. 
 Baktığın 
zaman ofsayt değil 
pozisyon ama iki, üç 
kere başımıza geldi, 
kesildi ve ofsayt de-
nildi. 
 Pozisyon of-
sayt olabilir de ol-
maya bilir de ama 
kötü bir uygulamay-
dı. 
 Son derece 
kötü bir uygulamay-
dı. 
 Burada 
böyle bir hatanın ya-
pılmaması lazımdı. 
 Prestij açı-
sından güzel bir gö-
rüntü olmadı. 
 VAR uygula-
malarında çok fazla 
negatif sonuçlar 
bizim adımıza geliş-
ti."

 (AA)

şartı olan yarışmalar 
gerçekleştireceğiz. 
 Önümüzdeki 
hafta güneş yarışma-
mızı yapıyoruz. 
 Hedefimiz, 
daha önce de ifade et-
tiğimiz gibi, her yıl 
2000 ila 2500 mega-
vat YEKA yarışmaları 
düzenlemek ve bu sa-
yede 120 bin megavat 
hedefimize ulaşmak. 
 Önümüzdeki 
hafta yapılacak güneş 
yarışmasında da reka-
betçi bir ortam oluşa-
cağına inanıyorum.”
(ANADOLU 
AJANSI)

Bakan Bayraktar, yeni YEKA modeliyle 20 yıl
 uygun fiyatlı elektrik temin edileceğini bildirdi

Çaykur Rizespor Teknik Direktörü Palut: 
Hafta sonu zor bir deplasman maçı olacak

Sivasspor çıkışını sürdürmek istiyor
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 Türk Eğitim-
Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Hüdai Pakel, 
Türk Eğitim-Sen 
Genel Başkanı Talip 
Geylan’ın, Milli Eği-
tim Bakanlığı (MEB) 
bünyesinde çalışan 
öğretmen dışı perso-
nelin görevde yük-
selme sınavına ilişkin 
taleplerini içeren 
açıklamasını kamu-
oyuyla paylaştı.
 Genel Baş-
kan Talip Geylan, 
yaptığı açıklama-
da 2023 yılında 
gerçekleştirilen 
görevde yükselme 
sınavının ardın-
dan yeni bir sınav 
için herhangi bir 
takvim belirlen-
memesinin çalı-
şanlar için büyük 
bir belirsizlik ya-
rattığını ifade etti. 
 Geylan, 
"Milli Eğitim Bakanlı-
ğı Personelinin Gö-
revde Yükselme, 
Unvan Değişikliği ve 

Yer Değiştirme Sure-
tiyle Atanması Hak-
kında Yönetmelik’te 
sınavların düzenli 
aralıklarla yapılması-
na dair bir hüküm 
bulunmuyor. Bu 
durum hem hukuki 
güvenliği hem de ça-
lışanların kariyer 
planlamasını olum-
suz etkiliyor” dedi.
"Yeni Sınav İçin 
Beklenti Var, Be-
lirsizlik Giderilme-
li”
 Türk Eğitim-
Sen, 2025 yılı içinde 
yeni bir görevde yük-
selme sınavının ya-
pılmasının beklendi-
ğini ancak kesin bir 
takvimin açıklanma-
mış olmasının çalı-
şanlar arasında endi-
şe oluşturacağını be-
lirtti. 
 Başkan Gey-
lan, “MEB bünyesin-
de çalışan öğretmen 
dışı personel, kariyer 
planlarını bu sınavla-
ra göre şekillendiri-

yor. Ancak belirli bir 
sınav takvimi olma-
dığı için çalışanlar ne 
zaman ve nasıl bir 
hazırlık yapmaları ge-
rektiğini bilmiyor. Bu 
durum mağduriyet 
oluşturuyor.” ifadele-
rini kullandı.
 Özellikle 
2023 yılında yapılan 
sınavın ardından 
sınav düzenlenmesi-
ne dair herhangi bir 
planlama yapılma-
masının çalışma ba-
rışını ve motivasyo-
nu olumsuz etkiledi-
ğini vurgulayan Baş-
kan Geylan, tüm ça-
lışanlar için sınav tak-
viminin belirlenmesi 
gerektiğinin altını 
çizdi.
Türk Eğitim-
Sen’in Talepleri
 Türk Eğitim-
Sen, Milli Eğitim Ba-
kanlığı’na sunduğu 
resmi başvuruda, gö-
revde yükselme sı-
navlarının belirli ara-
lıklarla yapılması ve 

bu sürecin şeffaf bir 
şekilde planlanması 
için aşağıdaki talep-
leri sıraladı:
 - Görevde 
yükselme sınavları-
nın her yıl belirli dö-
nemlerde düzenlen-
mesi ve bu durumun 
yönetmelikte açıkça 
belirtilmesi.
-  Öğretmen 
dışı personelin mes-
leki kariyer hedefle-
rine ulaşabilmesi için 
düzenli sınavların 
planlanması.
 - Sınavların 
ne zaman yapılaca-
ğına dair belirsizlik-
lerin ortadan kaldırıl-
ması ve çalışanların 
sınav takvimine 
uygun olarak hazır-
lanabilmesi için ge-
rekli düzenlemelerin 
yapılması.
 - Hak kaybı 
ve mağduriyetleri ön-
lemek amacıyla gö-
revde yükselme sü-
recine dair net bir 
prosedür belirlenme-
si.
MEB’e Yazılı Baş-
vuru Yapıldı
 Türk Eğitim-
Sen, öğretmen dışı 
personelin mağduri-
yet yaşamaması için 
görevde yükselme sı-
navlarının her yıl be-
lirli bir takvime bağ-
lanması ve mevzuat-
ta gerekli düzenle-
melerin yapılması 

için Milli Eğitim Ba-
kanlığı’na resmi baş-
vuruda bulundukları-
nı duyurdu.
 Türk Eğitim-
Sen Kırşehir Şube 
Başkanı Hüdai Pakel, 
konuya ilişkin yaptığı 
açıklamada, “Eğitim 
çalışanlarının hakla-
rını korumak ve on-
ların kariyer hedefle-
rine ulaşmalarını sağ-
lamak için görevde 
yükselme sınavları-
nın belirli bir takvi-
me bağlanması ge-
reklidir. 
 Bu sınavla-
rın ne zaman yapıla-
cağının belirsiz ol-
ması, çalışanlar ara-
sında büyük bir en-
dişeye neden olmak-
tadır. MEB’in bu ko-
nuda hızlı bir adım 
atarak mağduriyetle-
ri gidermesi gereki-
yor.” dedi.
 Başkan 
Pakel ayrıca, “Öğret-
men dışı personel de 
eğitim camiasının 
önemli bir parçasıdır. 
Onların mesleki geli-
şimi ve kariyer he-
deflerini gerçekleşti-
rebilmeleri için dü-
zenli olarak görevde 
yükselme sınavları-
nın yapılması şarttır. 
Bakanlığın bu konu-
da adım atmasını 
bekliyoruz” ifadeleri-
ni kullandı.
(FİLİZ ÖZ)

Türk Eğitim-Sen’den MEB’e 
Çağrı: “Görevde Yükselme 

Sınavı Takvime Bağlanmalı”

 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü, ortaokul 7. ve 
8. sınıf öğrencilerine 
yönelik meslek lise-
lerini tanıtmak ve 
mesleki becerilerini 
geliştirmek amacıyla 
“Zanaat Atölyeleri” 
projesini hayata ge-
çirdi. 
 Milli Eğitim 
Bakanlığı tarafından 
desteklenen bu 
proje kapsamında 
öğrenciler, meslek li-
selerinin kapılarını 
aralayarak farklı 
alanlarda uygula-
malı eğitim alabi-
lecek ve yetenekle-
rini keşfetme imkânı 
bulacak.
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Mü-
dürlüğü tarafın-
dan yapılan açık-
lamada, “Beceri-
lerini keşfetmeye 
hazır mısın? Or-
taokul 7. ve 8. 
sınıf öğrencileri-
miz için meslek li-
selerimizin kapı-
ları açılıyor!” ifa-
delerine yer veril-
di. 
 Proje kap-
samında öğrenciler, 
meslek liselerinde 
belirlenen atölyelere 
katılarak bilişim, 
elektrik-elektronik, 
mutfak sanatları ve 
gıda üretimi gibi çe-
şitli alanlarda uygu-
lamalı eğitim ala-
cak. 
 Bu eğitimle-
rin, öğrencilerin 

meslek seçimlerinde 
bilinçli karar verme-
lerine katkı sağlaya-
cağı belirtiliyor.
Öğrenciler İçin 
Büyük Fırsat: Mes-
lek Liseleri Kapı-
larını Açıyor
 Bu proje ile 
ortaokul öğrencileri 
erken yaşta meslek-
lerle tanışarak ilgi 
alanlarını belirleye-
bilecek ve gelecek-
teki kariyer seçimle-
rinde daha bilinçli 
hareket edebilecek-
ler. Aynı zamanda, 
meslek liselerinin 
sunduğu eğitim ola-
naklarını yerinde 
görme ve deneyim-
leme şansı elde ede-
cekler.
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü yetkilileri, mes-
leki eğitime olan il-
giyi artırmak ve öğ-
rencilerin yetenekle-
rini ortaya çıkarmak 
amacıyla bu projeyi 
başlattıklarını belir-
terek, Zanaat Atöl-
yeleri’nin gençlerin 
kişisel ve akademik 
gelişimine önemli 
katkılar sağlayacağı-
nı vurguladı.
Zanaat Atölyeleri 
Kapsamında Veri-
lecek Eğitimler ve 
Program Detayla-
rı
 Zanaat 
Atölyeleri, iki farklı 
meslek lisesinde be-
lirlenen alanlarda 
düzenlenecek:
 - Kırşehir 

Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi
Alanlar: Bilişim Tek-
nolojileri, Elektrik 
Elektronik Teknoloji-
leri
Yarıyıl Tatili 
Programı:
Çarşamba - Per-
şembe: 09.00 - 
13.30
Hafta Sonu Prog-
ramı:
Cumartesi: 13.00 - 
16.30
- TOKİ Turizm 
Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi
Alanlar: Turşu Üre-
timi, Mutfak İlkeleri, 
Hamur İşleri, Reçel 
Üretimi
Hafta İçi Progra-
mı:
Pazartesi - Salı: 
15.00 - 17.00
Hafta Sonu Prog-
ramı:
Pazar: 10.00 - 
16.00
 Yetkililer, 
“Bu atölyeler öğren-
cilerimize ilgi duy-
dukları meslekleri 
deneyimleme fırsatı 
sunacak. Böylece 
öğrenciler hem te-
orik hem de pratik 
eğitim alarak mesle-
ki yönelimlerini keş-
fedebilecekler.” ifa-
delerini kullandı.
Başvurular Okul-
lardan Yapılacak
 Zanaat 
Atölyeleri’ne katılım 
tamamen ücretsiz 
olacak ve öğrenciler 
başvurularını kendi 
okulları aracılığıyla 

yapabilecek. Kırşe-
hir İl Milli Eğitim Mü-
dürlüğü, bu projeye 
katılmak isteyen öğ-
rencilerin ilgili okul-
ların müdürlüklerin-
den detaylı bilgi ala-
bileceklerini duyur-
du.
 Yetkililer, 
meslek liselerinin or-
taokul öğrencilerine 
tanıtılmasının, genç-
lerin meslek bilinci 
kazanmalarında ve 
kariyer planlamala-
rında önemli bir 
adım olduğunu vur-
gularken, Zanaat 
Atölyeleri projesinin 
ilerleyen süreçte 
daha fazla öğrenci-
ye ulaşması için ça-
lışmaların devam 
edeceğini belirtti.
 Proje kap-
samında düzenle-
necek atölyelere ka-
tılımın yoğun olması 
beklenirken, Kırşe-
hir’deki öğrencilerin 
hem mesleki beceri-
lerini geliştirme hem 
de yeni yetenekleri-
ni keşfetme fırsatı 
yakalayacağı ifade 
edildi.
 Kırşehir İl 
Milli Eğitim Müdür-
lüğü, öğrencilere 
ilham vermek ve on-
ları mesleki eğitime 
teşvik etmek ama-
cıyla bu tür projele-
rin artırılacağını du-
yururken, öğrenci 
ve velileri atölye 
programına katılma-
ya davet etti.
(FİLİZ ÖZ)

Kırşehir’de ortaokul 
öğrencilerine yönelik “Zanaat 

Atölyeleri” başlatıldı

 Türk Kızılay 
Kırşehir Şubesi, top-
lumsal dayanışma ve 
sosyal sorumluluk ça-
lışmaları kapsamında 
Kırşehir Huzurevi’ni 
ziyaret etti. Huzurevi 
sakinleriyle bir araya 
gelen Kızılay gönül-
lüleri, yaşlı bireylerle 
sohbet ederek onla-
rın yalnız olmadıkla-
rını hissettirdi.
 Kızılay Kırşe-
hir Şubesi tarafından 
yapılan açıklamada, 
“Türk Kızılay Kırşehir 
İl Merkez Başkanlığı 
olarak Kırşehir Huzu-
revi’ni ziyaret ettik. 

Kıymetli büyükleri-
mizle hoş sohbetler 
ederek, onlarla vakit 
geçirmekten büyük 
mutluluk duyduk” ifa-
delerine yer verildi.
Huzurevi Ziyaret-
lerinin Önemi
 Huzurevle-
rinde yaşayan yaşlı 
bireyler, hayatlarının 
büyük bir bölümünü 
topluma hizmet ede-
rek geçirmiş ve çe-
şitli yaşam tecrübe-
leri edinmiş kıymetli 
bireylerdir. 
 Onların ma-
nevi destek görme-
leri, yalnızlık hissin-

den uzak tutulmaları 
ve toplumsal bağla-
rının güçlendirilmesi 
büyük önem taşı-
maktadır.
 Bu tür ziya-
retler, yaşlı bireylerin 
moral ve motivas-
yonlarını artırırken, 
sosyal etkileşimlerini 
güçlendirerek onla-
rın yaşam kalitesine 
katkı sunmaktadır. 
Aynı zamanda, genç 
nesillerin yaşlılara 
duyduğu saygı ve 
vefa bilincinin pekiş-
mesini sağlamak 
adına büyük bir 
anlam taşımaktadır.
Kızılay’ın Sosyal 
Sorumluluk Çalış-
maları Devam Edi-
yor
 Türk Kızılay 
Kırşehir Şubesi, sos-
yal dayanışma ruhu-
nu güçlendirmek 

amacıyla huzurevi zi-
yaretleri başta 
olmak üzere birçok 
sosyal sorumluluk 
projesini hayata ge-
çirmeye devam edi-
yor. Yetkililer, bu tür 
etkinliklerin sürece-
ğini ve toplumsal du-
yarlılığı artırmak için 
yeni projeler üzerin-
de çalıştıklarını be-
lirtti.
 Ziyaret son-
rası huzurevi sakin-
leri, Kızılay gönüllü-
lerine teşekkür ede-
rek, bu tür buluşma-
ların kendileri için 
büyük anlam taşıdı-
ğını dile getirdi. 
 Kızılay yetki-
lileri ise yaşlı birey-
lerle bir araya gel-
menin kendileri için 
de büyük bir mutlu-
luk kaynağı olduğu-
nu vurguladı.

 Türk Kızılay 
Kırşehir Şubesi, top-
lumsal duyarlılığı ar-
tırmak adına herke-
sin huzurevi ziyaret-
leri yaparak büyük-
leriyle vakit geçirme-
si gerektiğine dikkat 
çekerek, bu tür bu-
luşmaların bir vefa 
göstergesi olduğu 
mesajını verdi.
(ÜMMÜGÜLSÜM 
EROĞLU)

Kızılay Kırşehir Şubesi’nden 
Huzurevi ziyareti
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 Kırşehir'de 
ve Türkiye çapında 
genel olarak kişi ta-
rafından kullanılan 
popüler mesajlaşma 
uygulaması What-
sApp, eski işletim sis-
temlerine sahip ci-
hazlara sahip olan 
depolamalar olarak 
sonlandırılıyor. 
 Meta tara-
fından yapılan kop-
maya göre, 1 Şubat 
2025 tarihinden iti-
baren Android 5.0 
ve altı işletim siste-
mine sahip telefon-
larda WhatsApp 
artık çalışmayacak.
 Bu karar, tek-
nolojik yeniliklere 
ayak uydurmak 
amaçlıydı ve eski 
model akıllı telefon 
kullanıcılarının gün-
cellenmiş cihazlara 

geçiş yapması zo-
runlu hale getirildi.  
 Kırşehir'de 
Samsung, LG, Sony, 
Motorola, HTC gibi 
markaların eski mo-
dellerini kullanan, 
WhatsApp'ı kullan-
maya devam etmek 
için yeni bir telefona 
geçiş yapmak zorun-
da kalacak.
WHATSAPP DES-
TEĞİ KESİLECEK 
MODELLER
 WhatsApp'ın 
desteklenip destek-
lenmeyeceği telefon-
ları arasında şu mo-
deller yer alıyor:
 Samsung: 
Galaxy S3, Galaxy 
Note II, Galaxy Ace 
3, Galaxy S4 Mini
 Motorola: 
Moto G (1. nesil), 
Droid Razr HD, Moto 

E (1. nesil)
 HTC: One X, 
One X+, Desire 500, 
Desire 601
LG: Optimus G, 
Nexus 4, G2 Mini, 
L90
 Sony: Xperia 
Z, Xperia SP, Xperia 
T, Xperia V
 Buna ek ola-
rak, KaiOS işletim sis-
temi kullanan cihaz-
lar da 31 Ocak 2025 
itibarıyla WhatsApp'a 
erişim sağlayamaya-
cak. 
 Bu durum, 
özellikle düşük fiyatlı 
telefon kullanıcılarını 
doğrudan gösterir.
KIRŞEHİR'DEKİ 
KULLANICILARA 
ÖNEMLİ 
TAVSİYELER
 WhatsApp, 
bu değişiklikten etki-

lenmek istemeyen 
kullanıcıların yedek-
lemelerinin sağlan-
masını vurguladı. 
 Kırşehir'de 
eski model telefon 
kullananın ömrünü 
uzatmaması için aşa-
ğıdaki adımların 
takip edilmesi öneri-
liyor:
 Sohbet geç-
mişinizi yedekleyin: 
WhatsApp'ın bulut 
yedekleme özelliğini 
kullanarak mesajları-
nızı ve medyanızı 
kaydedin.
 Hesap bilgi-
lerinizi güvenli bir şe-
kilde aktarın: 
 Yeni bir ci-
haza kayıt yapma-
dan önce WhatsApp 
hesap bilgilerinizi ek-
siksiz taşıyın.
 Yeni cihaz iş-

letim sistemine dik-
kat edin: 
 WhatsApp'ın 
desteklediği Android 
5.0 ve üzeri işletim 
sistemine sahip ci-
hazları tercih edin.
 Özellikle iş 
dünyasında What-
sApp'ı aktif kullanan 
esnaf ve işletme sa-
hipleri için bu deği-
şiklik büyük önem ta-
şıyor. 
 Kırşehir'deki 
yazışmalar, mesaj-
laşma ve iletişim hiz-
metlerinde aksama-
lar yaşanmaması için 
gerekli önlemlerin 
alınması gerekiyor.
WhatsApp Bilgile-
ri için son tarih 1 
Şubat 2025! 
 Eğer listede 
yer alıyorsa eski 
model bir cihaz kul-
lanıyorsanız, en kısa 
sürede yeni bir tele-
fona geçiş yaparak 
mağduriyet yaşama-
mak için önlem ala-
bilirsiniz.
(HATİCE 
SÜRMELİ)

8'den Devam

güreş teknikleri, da-

yanıklılık çalışmaları, 

esneklik antrenman-

ları ve fiziksel kon-

disyon konularında 

kapsamlı eğitimler 

veriliyor. 

 Antrenörler, 

güreşin yalnızca bir 

spor dalı olmadığını, 

aynı zamanda disip-

lin, azim ve dayanık-

lılık gerektiren bir 

yaşam biçimi oldu-

ğunu vurgulayarak, 

gençlerin bu eğitim-

lerle hem fiziksel 

hem de zihinsel ola-

rak gelişim gösterdi-

ğini ifade ediyor.

 GSB Spor 

Okulları bünyesinde 

yürütülen bu eğitim-

lerin, geleceğin gü-

reşçilerini yetiştirme 

ve Kırşehir’i ulusal 

ve uluslararası are-

nada temsil edecek 

sporcular yetiştirme 

hedefiyle sürdüğü 

belirtilirken, yetkililer 

gençleri sporun sağ-

lıklı ve disiplinli 

yaşam için önemli 

bir araç olduğu ko-

nusunda bilinçlendir-

meye devam ediyor.

 Mucur’da 

güreş sporuna ilgi 

duyan tüm gençlerin 

bu eğitimlere katıla-

bileceği duyurulur-

ken, kayıt olmak is-

teyenlerin Mucur 

Spor Salonu’na baş-

vurarak detaylı bilgi 

alabilecekleri ifade 

edildi. 

 Eğitimlerin 

yıl boyunca devam 

edeceği ve yetenekli 

sporcuların gelecek-

te çeşitli turnuvalar-

da mücadele etme 

şansı bulacağı bildi-

rildi.

 Yetkililer, 

güreş sporuna gönül 

veren gençleri, ata 

sporunu yaşatmaya 

ve kendilerini geliş-

tirmeye davet etti. 

(ÜMMÜGÜLSÜM 

EROĞLU)

 Kış aylarının 

en çok tüketilen mey-

veleri arasında yer 

alan mandalina ve 

portakal, Kırşehir’de 

de pazar tezgahları-

nı süslemeye başla-

dı. 

 Soğuk hava-

ların etkisini artırdığı 

bu günlerde bağışık-

lık sistemini güçlen-

dirmek isteyen va-

tandaşlar, C vitamini 

deposu olan bu tu-

runçgilleri tercih edi-

yor. 

 Peki, sağlığı-

nız için hangisi daha 

faydalı?

KIRŞEHİR’DE 

MANDALİNA VE 

PORTAKALIN PO-

PÜLERLİĞİ ARTI-

YOR

 Kırşehir’de 

sebze ve meyve pa-

zarlarında en çok 

rağbet gören ürün-

lerden olan mandali-

na ve portakal, yal-

nızca lezzetleriyle 

değil, sağlık üzerin-

deki olumlu etkile-

riyle de dikkat çeki-

yor. 

 Kırşehirli va-

tandaşlar, kış ayla-

rında grip ve soğuk 

algınlığına karşı ko-

runmak için turunç-

gilleri tüketmeye 

özen gösteriyor.

MANDALİNA: HAS-

SAS MİDE DOSTU 

VE PRATİK 

TÜKETİM AVAN-

TAJI

 Mandalina, 

düşük asidik yapısı 

sayesinde mide has-

sasiyeti yaşayanlar 

için daha uygun bir 

seçenek olarak öne 

çıkıyor. 

 Kolay soyu-

labilmesi ve tatlı aro-

ması nedeniyle özel-

likle çocuklar ve yaş-

lılar tarafından tercih 

edilen bu meyve, 

aynı zamanda düşük 

kalorili olması sebe-

biyle diyet yapanlar 

için de ideal bir atış-

tırmalık sunuyor. 

 Kırşehir’de 

bazı vatandaşlar, 

mandalinanın tatlı ya-

pısını ve pratik tüke-

timini daha çok sev-

diğini belirtiyor.

PORTAKAL: KALP 

SAĞLIĞI VE UZUN 

SÜRE TOKLUK 

İÇİN BİREBİR

 Portakal ise 

yüksek lif oranı sa-

yesinde sindirimi des-

teklerken, kan ba-

sıncını dengeleyen 

potasyum içeriğiyle 

kalp-damar sağlığını 

koruyor. 

 Diyet yapan-

lar ve uzun süre tok 

kalmak isteyenler 

için portakalın daha 

avantajlı olduğu 

ifade ediliyor. 

 Kırşehir’deki 

aktarlarda portakal 

kabuğunun çaylarda 

kullanılması ve ka-

buğunun çeşitli 

doğal karışımlarda 

değerlendirilmesi de 

oldukça yaygın.

KIRŞEHİRLİ VA-

TANDAŞLAR NE 

DİYOR?

 Kırşehir’in 

en büyük pazarların-

dan birinde meyve 

alışverişi yapan 

Sevim Yıldız, özellik-

le çocukları için man-

dalina aldığını belir-

terek, “Kolay soyulu-

yor ve çocuklar çok 

seviyor. 

 Portakal 

daha sulu ama biraz 

daha asidik olduğu 

için mide sorunu ya-

şayan eşim için man-

dalinayı tercih ediyo-

rum” dedi.

 Pazar esnaf-

ları turunçgillerin Kır-

şehir’de kış ayların-

da en çok tercih edi-

len meyvelerden ol-

duğunu vurgulaya-

rak, “Kırşehir halkı 

genellikle ikisini de 

tüketiyor. 

 Ancak hasta 

olanlar ve gripten ko-

runmak isteyenler 

portakalı daha fazla 

tercih ediyor. 

 Mandalina 

da çok seviliyor, 

özellikle çocuklu 

aileler sık sık alıyor” 

diye konuştu.

UZMANLAR HER 

İKİSİNİ DE 

ÖNERİYOR

 Beslenme uz-

manları, mandalina 

ve portakalın birlikte 

tüketilmesini öneri-

yor. 

 Çünkü her 

ikisi de vücuda zen-

gin vitamin ve mine-

ral desteği sağlıyor. 

 Uzmanlar, tu-

runçgillerin sabah sa-

atlerinde tüketilme-

sinin daha etkili ol-

duğunu ve vücudun 

bu vitaminleri gün 

içinde daha iyi kulla-

nabileceğini ifade 

ediyor.

 Kırşehir’de 

kış aylarında bağı-

şıklığı güçlendirmek 

isteyen vatandaşlar 

için hem mandalina 

hem de portakal 

önemli bir besin kay-

nağı olmaya devam 

ediyor. 

 Her iki 

meyve de hem sağ-

lık açısından hem de 

lezzet açısından sof-

raların vazgeçilmezi 

olarak yerini koru-

yor.

(HATİCE 

SÜRMELİ)

Kırşehir Gençlik Merkezi GSB Kış Kulübü’nde 
2. Dönem Faaliyetleri Devam Ediyor

Mucur Spor Salonu’nda GSB Spor Okulları 
Kapsamında Güreş Eğitimleri Devam Ediyor

Kırşehir'de WhatsApp kullanıcılarını 
ilgilendiren önemli gelişme!

 Eski Cihaz 
Kullananlar İçin 

WhatsApp Desteği 
Sona Eriyor

Kırşehir’de kışın vazgeçilmezi: 
Mandalina mı, portakal mı 

daha faydalı?

8'den Devam

 Kırşehir 

Gençlik Merkezi yet-

kilileri, GSB Kış Kulü-

bü’nün gençlerin sa-

natsal yeteneklerini 

keşfetmelerine ve 

sosyal ortamda geli-

şimlerine katkı sun-

duğunu belirterek, 

faaliyetlerin belirle-

nen program çerçe-

vesinde yıl boyunca 

devam edeceğini 

ifade etti. 

 Eğitimlerin 

alanında uzman 

eğitmenler tarafın-

dan verildiğini vur-

gulayan yetkililer, 

her geçen gün artan 

ilginin kendilerini 

memnun ettiğini söy-

ledi. Kış Kulübü’ne 

katılmak isteyen 

gençlerin, Kırşehir 

Gençlik Merkezi’ne 

başvurarak kayıt yap-

tırabilecekleri belirti-

lirken, kursların üc-

retsiz olduğu ve tüm 

gençlerin faydalana-

bileceği bildirildi. 

 Sanata ve ki-

şisel gelişime ilgi 

duyan tüm gençler, 

Kırşehir Gençlik Mer-

kezi’ndeki kurslara 

katılmaya davet edil-

di. (SEVGİ ER)



Güncel Spor Haberleri için 
Memleket Gazetesi'ni 

Takip Edin

7'de

 Kulüp tesis-
lerinde gerçekleştiri-
len antrenman önce-
si gazetecilere açık-
lamada bulunan Er-
doğan, uzun süredir 
galip gelemediklerini 
ve bunun oyuncular 
üzerinde bir baskı 
oluştuğunu belirtti.
 Galibiyet has-

retini ligin 21. hafta-
sında Bellona Kayse-
rispor'u 5-2 mağlup 
ederek sonlandırdık-
larını anımsatan Er-
doğan, "Allah’a 
şükür bu maçı istedi-
ğimiz şekilde galibi-
yetle bitirdik. 
 O maçı artık 
geride bıraktık ve o 

maçla ilgili analizleri-
mizi yaparak arka-
daşlarımızla paylaş-
tık." dedi.
 Ligde çok 
önemli maçlar oldu-
ğunu vurgulayan Er-
doğan,"Şimdi en 
önemli maçımız 
Eyüpspor. 
 Maçtan 

maça hazırlanıyoruz 
ve planlarımızı yapı-
yoruz. 
 Antrenman 
öncesinde Eyüpspor 
maçının analizini ger-
çekleştirdik ve ona 
göre çalışmamızı ya-
pacağız. 
 Oraya iyi bir 
oyun, iyi bir müca-

dele için gidiyoruz. 
 Oyuncuları-
ma güveniyorum ve 
oradan iyi bir sonuç 
alacağımıza inanıyo-
rum. 
 Çıkışımızı 
devam ettirmek isti-
yoruz." diye konuş-
tu.
"Rodrigues 6 
hafta aramızda ol-
mayacak”
 Bellona Kay-
serispor maçında sa-
katlanan Garry Rod-
rigues’in sağlık duru-
mu hakkında da bilgi 
veren Erdoğan, 
"Garry Rodrigues’in 
maalesef sakatlığı 
ciddi. 
 Sanırım 6 
hafta aramızda ol-
mayacak, bizim için 
çok üzücü oldu. 
 Zaten o mev-
kilerde eksiklerimiz 
vardı, transfer yap-
mayı 
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 Palut, Meh-
met Cengiz Tesisle-
ri'nde düzenlediği 
basın toplantısında, 
bazı periyotlar olum-
lu geçerken bazı pe-
riyotlarda ise çok ne-
gatif görüntü sergile-
diklerini belirtti.
 Ligin genel 
anlamında daha is-
tikrarlı bir takım gö-
rüntüsünde olmaları 
gerektiğini ifade 
eden Palut, "Hafta 
sonu zor bir deplas-
man maçı olacak.
 Fenerbahçe 
deplasmanına gide-
ceğiz. 

 Hafta içi ça-
lışmalarımızı yaparak 
hazırlanıp ve çıkıp oy-
nayacağız." dedi.
 Palut, takı-

mın mevcut durumu 
ve son maç perfor-
manslarına göre bazı 
değişiklikler düşün-
düklerini vurgulaya-

rak, şu değerlendir-
mede bulundu:
 "Bu sadece 
oyuncu anlamında ol-
muyor. 

7'de

 Gençlik ve 

Spor Bakanlığı (GSB) 

tarafından yürütülen 

GSB Spor Okulları 

kapsamında Mucur 

Spor Salonu’nda dü-

zenlenen güreş eği-

timleri, genç sporcu-

ların yoğun katılı-

mıyla devam ediyor. 

 Kırşehir 

Gençlik ve Spor İl 

Müdürlüğü’ne bağlı 

olarak gerçekleştiri-

len eğitimlerde, ata 

sporu güreşe ilgi 

duyan gençler temel 

ve ileri düzey teknik-

ler öğrenerek pro-

fesyonel antrenörler 
eşliğinde kendilerini 

geliştirme fırsatı bu-

luyor.

 Mucur’daki 

güreş eğitimlerinde, 

genç sporculara

 Kırşehir 

Gençlik ve Spor İl 

Müdürlüğü’ne bağlı 

olarak faaliyetlerini 

sürdüren Kırşehir 

Gençlik Merkezi GSB 

Kış Kulübü, ikinci 

dönem etkinlikleriyle 

gençlere sanat, el be-

cerisi ve yaratıcılık 

kazandırmaya 

devam ediyor. 

 El sanatları 

çalışmaları, keçe eği-

timleri, drama ve se-

ramik kursları, genç-

lerin yoğun ilgisiyle 

sürerken, her yaştan 

katılımcının kendini 

geliştirme fırsatı bul-

duğu eğitimler 

büyük ilgi görüyor.

 Kış Kulübü 

kapsamında düzen-

lenen el sanatları ça-

lışmaları, gençlerin 

geleneksel ve mo-

dern sanat teknikle-

rini öğrenmelerine 

imkan tanırken, keçe 

eğitimleri ise gele-

neksel el sanatları-

nın yaşatılmasına ve 

yeni nesillere aktarıl-

masına katkı sağlı-

yor. 

 Drama kurs-

ları, katılımcıların öz-

güven kazanmaları-

nı, sahne perfor-

manslarını geliştir-

melerini ve etkili ile-

tişim becerileri edin-

melerini amaçlarken, 

seramik kursları ise 

öğrencilerin el bece-

rilerini geliştirerek ya-

ratıcılıklarını ortaya 

çıkarmalarını sağlı-

yor.

5'te

5'te

Kırşehir Gençlik Merkezi 
GSB Kış Kulübü’nde 2. Dönem 

Faaliyetleri Devam Ediyor

Mucur Spor Salonu’nda GSB
 Spor Okulları Kapsamında Güreş 

Eğitimleri Devam Ediyor

Sivasspor çıkışını sürdürmek istiyor

Çaykur Rizespor Teknik 
Direktörü Palut: Hafta sonu zor

 bir deplasman maçı olacak
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